

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူအုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)						
၁	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	ပျဉ်းညား၊ ကြာအင်း၊ ရင်းတိုက်ကုန်း				
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		ဒေါင့်ကြီး၊ ကျုံရှု ၊ ငြိမ်းအေး၊ ပက္ခဲရေလဲ	အရှေ့လေးတူး၊ သရက်သပင်၊ မြစ်ဝ		
၂	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ	မိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း စသည်	လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)

	<p>ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ်မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။</p>					
၃	<p>စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။</p>	<p>သာဒုချောင်း၊ အရှေ့လေးတူး၊ ငြိမ်းအေး၊ အေးရွာ၊ ဇင်ယော်ကျွန်း</p>	-	-	<p>ရေ လမ်းနှင့် ကုန်းလမ်း သွားလာရပါသည်။</p>	
	<p>ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အနီးဆုံး ရွာများ</p>	<p>ရွာသာ၊ သက္ကယ်ကျွန်း၊ ရွှေဘို၊ ပျဉ်းမကုန်း</p>	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	<p>ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ</p>		ကျုံတုံး၊ သဲကုန်း၊ ကိုင်းကျွန်း	ပျဉ်းမကုန်း၊ လေးတူး၊ သဲကုန်း		

၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်						
စုစုပေါင်းလူဦးရေ		တိုင်းရင်းသား		ဘာသာစကား (များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၈၃၃၇၅	၈၉၆၈၁	ဗမာ	ကရင်၊ တရုတ်၊ အစ္စလာမ်	ဗမာ	ကရင်	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်း၊ ကုန်သွယ်ရေး၊ ကျပ်စား၊ ဝန်ထမ်း
၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်						
<ul style="list-style-type: none"> မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။ ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။ 						
ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကွာအဝေး)		ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)		နေရပ် စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်း ရခြင်း		ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး
မြေပြန့်ဒေသ၊ မြစ်ချောင်းပေါများ		-		-		ရာသီဥတုအပြောင်းအလဲ

ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု	လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု	အမျိုးသမီး စာတတ် မြောက်မှု/ ပညာရေး	ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု
သဲကုန်း၊ရင်းတိုက်ကုန်း၊ညောင်အိုင်	ကရင်	-	၇၈%
ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး	မိဘမဲ့များ	မသန်စွမ်း	အခြား (ဖော်ပြပါ)
	-	၁၂.၉၈%	-

၁၅%			
-----	--	--	--

အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း

	စာရင်းသွင်းခြင်း အင်တာနက်လိုင်းမမီခြင်း၊ ရေလမ်းခရီးအခက်အခဲရှိခြင်း၊ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာနေထိုင်မှု	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း ဖုန်းအသုံးပြုနိုင်မှုနည်းပါး၊ခရီး လမ်းခက်ခဲခြင်း၊ထောက်ပံ့ငွေ ထုတ်ယူရန်ခက်ခဲ	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားအနည်းစု အားသင်တန်းဖွင့်မည့်ရက်ကြိုတင် ချိတ်ဆက်	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)	-	-	-	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက်

<p>စာတတ်မြောက်မှု</p>	<p>အချိုးကျေးရွာများတွင် MCCT အစီအစဉ်အားရှင်းပြ/အသိပညာပေး</p>	<p>မိုဘိုင်းဖုန်းအသုံးပြုနိုင်သူနည်းပါး</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက်မှုမရှိပါက အခက်အခဲရှိ</p>	<p>အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ် များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြုမည်ကို မျက်လုံးထဲမြင်လာစေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်သည်။</p>
<p>ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ</p>	<p>စာရင်းသွင်းချိန်တွင်ကျန်ခဲ့နိုင်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ကျန်းမာရေးဌာနနှင့်ရပ်ရွာ၏အကူအညီလိုအပ်</p>	<p>သက်ဆိုင်ရာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးမှ တစ်ဆင့်ကြိုတင်ချိတ်ဆက်အကြောင်းကြားရန်</p>	<p>သင်တန်းပေးမည့်ရက်အား ကြိုတင်ချိတ်ဆက်အကြောင်းကြားရန်</p>	<p>ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။</p>
<p>နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	

ရုပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေးလံသည့် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ	သွားလာရေးအခက်အခဲရှိ၊ ကျန်ခဲ့နိုင်၍ ကြိုတင်ချိတ်ဆက်	ဖုန်းအသုံးပြုရန်အခက်အခဲရှိ၊ ထောက်ပံ့ကြေးထုတ်ပေးရန်အ ခက်အခဲရှိ	သင်တန်းရက်အားကြိုတင်ချိတ် ဆက်အကြောင်းကြား	
ချို့တဲ့နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ	MCCT အစီအစဉ်အားရှင်းပြ၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုခံယူရန်လိုအပ်	ဖုန်းအသုံးပြုရန်အခက်အခဲရှိ၊ ခရီးသွားလာမှုအခက်အခဲရှိ	သင်တန်းရက်အားကြိုတင်ချိတ် ဆက်အကြောင်းကြား	
ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး				

	-	-	-	
မိဘမဲ့များ	-	-	-	
မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ	-	-	-	-
(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။ ဒေါသက်မာစိုး			
	ရာထူး။ ဒုဦးစီးမှူး			
	လက်မှတ်။			

	နေ့စွဲ။	၂၉.၈.၂၀၂၀
--	---------	-----------

မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်										
အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)	မည်သည်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်		မည်သည့် နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည် နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	

<p>၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ် သော၊ အကျိုးခံစား ခွင့် လက်လွတ်ဆုံး ရှုံးနိုင်ခြေရှိသော၊ သွားလာရောက်ရှိ ရန် ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများအ တွက် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ် တိုင်ရာရောက် ကမ်းလင့်ထောက် ကူမှု</p>	<p>အစည်းအ ဝေးများ တွင် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးမှု အသေးစား များ ပြု လုပ်ခြင်း</p>	<p>သွားလာ ရောက်ရှိ ရန်ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြည့်ခံ ရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိ သည်ဟု ဖော်ထုတ် သတ်မှတ် သိရှိရသော အိမ်ထောင် စုများ</p>	<p>၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ် လေ့လာ ချက်အတွက် အထွေထွေ လူထုစည်း ဝေးပွဲပြီး သည့်နောက်)</p>	<p>ညနေ</p>	<p>ကျေးရွာ X (ဘုရား ကျောင်း)</p>	<p>V-SPC အဖွဲ့ဝင် များနှင့် VCSW များ</p>	<p>ဦးလှ</p>	<p>ရှမ်း၊ လားဟူ</p>	<p>Xxxx</p>	<p>xxxx</p>
	<p>အစည်းအ ဝေးတွင် ညှိနှိုင်းဆွေး နွေးမှုများအ သိပညာပေး ခြင်း</p>	<p>သွားလာရန် ခက်ခဲသူ များ၊ရွှေ့ ပြောင်းအ လုပ်သမား များ၊အစွန် အဖျားရှိမိ သားစုများ၊ ဖယ်ကျဉ်ခံ ရသော အိမ်ထောင် စုဝင်များ</p>	<p>ဖေဖော်ဝါရီလ အတွင်း</p>	<p>နေ့လည်</p>	<p>လူထုဗဟို ပြုခန်းမ</p>	<p>V-SCP အဖွဲ့ဝင်များ နှင့် VCSW</p>	<p>ဒေါ်တင်တင်</p>	<p>ဗမာ</p>	<p>ခရီးစရိတ် နှင့်ဟော ပြောပွဲကု န်ကျစရိ တ်</p>	<p>၃၀၀၀/</p>

(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။				အမည်။ ဒေါ်သက်မာစိုး						
				ရာထူး။ ဒု-ဦးစီးမှူး						
				လက်မှတ်။						
				နေ့စွဲ။ ၂၉.၈.၂၀၂၀						